
     Protokoł Nr XI  
 
 
Z przebiegu obrad XI sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 27 czerwca 2007 r.  
 
 
 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10,00 w  sali narad Urzędu Gminy Pabianice.  
 
 
W obradach sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Pabianice, obecni zgodnie z załączoną listą 
obecności stanowiącą zał. nr 1 do protokołu.  
 
Na ustawowy stan 15 radnych Rady Gminy Pabianice w sesji uczestniczyło 13 radnych. 
Nieobecni usprawiedliwieni radni to: Maria Lubowiecka i Krzysztof Gąsiorek.  
 
Skład Rady przedstawia się następująco:  
 
1. Figiel Roman 
2. Golewski Andrzej  
3. Jaksa Arkadiusz 
4. Jaros Henryka  
5. Józefczyk Justyna  
6. Kalinowski Henryk 
7. Kasperska Zdzisława 
8. Kelnerowski Józef  
9. Kociołek Piotr  
10. Muszczak Marek  
11. PieluŜek BoŜena  
12. Stasiak Zbigniew 
13. Szafrański Henryk  
 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli  Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt Gminy E. 
Adamczyk, Skarbnik Gminy M. Nowicka, Sekretarz Urzędu J. Słubik, Radca Prawny E. 
Janio, Kierownik ref. Gospodarki Komunalnej, Gospodarki Gruntami i Och. Środowiska R. 
Iwasków, inspektor A. Dudziak ,  sołtysi Gminy Pabianice obecni zgodnie z załączoną do 
protokołu listą obecności – zał. nr 2  przedstawiającą się następująco: 

 
1. Forc Eugeniusz 
2. Fater BoŜena  
3. Sulej Grzegorz 
4. Szafrański Henryk 
5. Szafran Janina  
6. Owczarek Teresa 
7. Komorowski Wiktor 
8. Madaj Stefan 
9. Szczesik Andrzej 
10. Lewandowski Wacław 
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11. Jarmakowski Wojciech 
12. Nowak Mirosław 
13. Rychłowska Cecylia  
14. Kowal Mariola 
15. Baran Andrzej 
16. Szczerkowski Krzysztof 
17. Urbańska Mariola  
18. Wojda Ryszard  

 
 
Ad. pkt. 1.  
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, powitał przybyłych i przedłoŜył 
proponowany porządek obrad X sesji.  
Wójt Gminy do porządku obrad wnioskował o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
zmian w budŜecie Gminy Pabianice na 2007 r. polegających na zwiększeniu planu wydatków 
w dziale 926 – kultura fizyczna i sport o kwotę 12.500 z przeznaczeniem na boisko sportowe 
w Bychlewie. Wójt  przytoczył równieŜ uzasadnienie  do projektu uchwały , które stanowi w 
całości załącznik do niniejszego projektu uchwały. Poinformował, Ŝe firma , z którą zawarta 
była umowa we wrześniu 2006 nie wywiązała się z umowy , juŜ po części zostały 
wyciągnięte konsekwencje  wobec tej firmy, jednak  chcielibyśmy dokończyć renowację  tego 
boiska . Kwota zaproponowana w uchwale zapewni rozpoczęcie prac  w lipcu i zakończenie 
ich do polowy września . Ze względu, Ŝe nie przewiduje się sesji w okresie wakacyjnym , 
przedstawienie projektu tej uchwały na koniec sierpnia br spowodowałoby , Ŝe w bieŜącym 
roku prace na boisku w Bychlewie nie mogłyby zostać wykonane.  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel poddał zgłoszony wniosek wójta o wprowadzenie 
powyŜszego projektu uchwały pod obrady XI sesji do głosowania w wyniku, którego za 
wnioskiem opowiedziało się 13 radnych, bez głosów wstrzymujących się i bez głosów 
przeciwnych.  
 
Ad. pkt. 2.  
 
Protokoł z obrad X sesji Rady Gminy Pabianice został przyjęty bez uwag – w głosowaniu 
jednomyślnie.  
 
 
Ad. pkt. 3.  
 
Porządek obrad XI sesji Rada przyjęła  w głosowaniu – jednomyślnie i przedstawia się w 
sposób zapisany poniŜej : 
 
      1.    Otwarcie obrad XI   sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  X    sesji Rady Gminy Pabianice. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.  
7.  Informacja o Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Pabianice na lata 2007-2013.  
8.   Interpelacje radnych .  
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9.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

 
A/ zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę Gminy Pabianice –Uchwała Nr 
XI/A/2007 
B/ zmian w budŜecie Gminy Pabianice na 2007 –  XI /B/ 2007  
C/  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej Pabianice XI/C/2007 
D/ zmian w budŜecie Gminy Pabianice na 2007 r. –  XI/D/2007  
E/ zmian w budŜecie Gminy Pabianice na 2007 – XI /E/ 2007 
F/ zmian w budŜecie Gminy Pabianice na 2007 – XI/F/2007  
 
10. Odpowiedzi na interpelacje. 
   
11. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

 
12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

  
13. Zamknięcie obrad sesji. 

 
 
 
Ad. pkt. 4.  
 
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnego A. Jaksę i radnego H. Kalinowskiego. 
Radni wyrazili zgodę na pracę w w/w Komisji . 
Skład Komisji został przyjęty przez Radę  w głosowaniu – jednomyślnie.  
 
Ad. pkt. 5.  
 
Wójt Gminy H. Gajda przedłoŜył Radzie informację o pracy między sesjami Rady Gminy w 
okresie od 26 maja do 26 czerwca 2007 r.  
Informacja stanowi pisemny załącznik nr 3 do protokołu.  
Ponadto Wójt zwrócił się do radnych o wytypowanie  3 radnych do wzięcia udziału w 
wyjeździe z  Zespołem Pieśni i Tańca „ Bychlewianka ” do Serbii , obecnie zespół 
folklorystyczny młodzieŜowy z Serbii gości u nas na nasze zaproszenie.  
 
 
Ad. pkt. 6.  
 
Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Gminy przedłoŜyli informacje o pracy 
Komisji, którym przewodniczą .  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna 
między sesjami odbyła 1 posiedzenie,  na którym dokonała kontroli celowości wydatkowania 
środków finansowych z budŜetu Gminy na dowozy do szkół oraz wydatków dziale Transport 
i Łączność.  
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Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, Ŝe Komisja , której przewodniczy odbyła 1  posiedzenie wyjazdowe, na 
którym dokonała lustracji obiektów sportowych i kulturalnych na terenie gminy.  
Komisja obejrzała obiekt szkoły w Petrykozach pod kątem mającego odbyć  się remontu sali 
gimnastycznej , a później zlustrowała następujące obiekty: 
Filię Biblioteki Publicznej w Górce Pabianickiej i Piątkowisku, LKS Orzeł w Piątkowisku, 
LKS Burza w Pawlikowicach, LKS  Jutrzenka w Bychlewie, Dom Ludowy w Bychlewie.  
Komisja zaopiniowała takŜe materiały na sesję Rady Gminy Pabianice.  
 
Przewodniczący Komisji Doraźnej powołanej w celu podjęcia działań zmierzających do 
zapobieŜenia odłączenia terenu Gminy Pabianice, na których zlokalizowana jest Grupowa 
Oczyszczalnia Ścieków poinformował, Ŝe w okresie między sesjami skontaktował się z 
posłem Matuszewskim, udało  się umówić termin spotkania,  na którym będzie umawiany 
termin na wyjazd do Warszawy w sprawach związanych z obroną granic Gminy Pabianice w 
rejonie Grupowej Oczyszczalni Ścieków.  
 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju  P. Kociołek, 
który poinformował, Ŝe Komisja odbyła 1 posiedzenie opracowała plan pracy do końca br., 
dokonała analizy materiałów  na sesję Rady Gminy. Podziękował takŜe za realizację 
wniosków Komisji, które zostały zgłoszone na jej poprzednim posiedzeniu dot. akcji 
zapobieŜenia spalania opon w sobótki oraz uruchomienia akcji odbioru na terenie gminy 
odpadów wielkogabarytowych . 
 
 
Ad. pkt. 7.  
 
Informację na temat projektu Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Pabianice na lata 2007 – 
2013 przedłoŜył inspektor A. Dudziak.  
Poinformował, Ŝe projekt Planu Rozwoju Lokalnego został opracowany przez specjalnie do 
tego powołany zespół , który składa się z radnych  Rady Gminy Pabianice i pracowników 
Urzędu Gminy.  
Z ramienia Rady w skład zespołu weszli radni: M. Lubowicka, P. Kociołek, H. Szafrański, Z. 
Stasiak K. Gąsiorek , natomiast z Urzędu Gminy byli to następujący  pracownicy:  
A. Dudziak, J. Kukieła i A. Chodasewicz.  
Plan Rozwoju Lokalnego jest dokumentem wymaganym przy ubieganiu się o środki unijne , 
w szczególności na inwestycje generujące przychód.. 
Plan zawiera: 
 
1/ Diagnozę stanu aktualnego Gminy we wszystkich dziedzinach. 
2/ Cele i zadania na lata 2007 – 2013 
3/ Rezultaty jakie gmina zamierza osiągnąć w latach 2007 – 2013 realizując przyjęte cele i 
zadania. 
4/ Działania i inwestycje mające doprowadzić do realizacji  celów. 
5/ Źródła finansowania inwestycji. 
 
Plan Rozwoju jest dokumentem otwartym, kroczącym w oparciu o monitoring i ocenę moŜe 
odbywać się jego aktualizacja lub korekta. 
 
Plan jest zgodny z: 
Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego, 
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Planem Gospodarki Odpadami, 
Programem Ochrony Środowiska, 
Planem Rozwoju Lokalnego Powiatu Pabianickiego 
Strategią Rozwoju Województwa Łódzkiego na lata 2007-2020.  
Niektóre z planowanych inwestycji mogą być wspierane środkami unijnymi w ramach: 

1. Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
2. Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego 
3. Funduszu Spójności przy realizacji inwestycji o zasięgu ponad gminnym przy 

zawiązaniu Lokalnych Grup Działania.  
 
Inspektor A, Dudziak powiedział na zakończenie swojej wypowiedzi, Ŝe przyjęcie 
powyŜszego planu lub jego zmiana uzaleŜnione są od rozstrzygnięć w sprawie zmiany granic 
Gminy. Poinformował takŜe, Ŝe projekt Planu Rozwoju Lokalnego zostanie przekazany  do 
Komisji Rady Gminy .  
Inspektor A. Dudziak omówił pokrótce proponowane inwestycje , które zawarte są w 
projekcie Planu Rozwoju Lokalnego na lata 207-2013.  
 
 
 
Ad. pkt. 8.  
 
Z interpelacjami do Wójta Gminy  wystąpiła radna H. Jaros, która w imieniu mieszkańców 
Pawlikowic interpelowała w sprawie zakupu pojemników przeznaczonych do segregacji 
odpadów oraz zakupu 25 sztuk krzeseł do Ośrodka Zdrowia w Pawłówku z przeznaczeniem  
na wyposaŜenie poczekalni.  
 
 
Ad. pkt. 9.  
Podjęcie uchwał: 
 
 
Pierwszym przedłoŜonym  Radzie Gminy przez Komisję Uchwał i Wniosków projektem 
uchwały był projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę Gminy Pabianice.  
 
Uchwała Nr XI/64/2007 w powyŜszej sprawie została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, 
bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
PrzedłoŜony projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na rok 2007 doty 
czył zwiększenia planu wydatków w dziale 851 – ochrona zdrowia – lecznictwo 
stomatologiczne o kwotę 26 tys. zł. . Powstały deficyt proponuje się pokryć nadwyŜką 
budŜetową z lat ubiegłych. Dotację celową zamierza się przeznaczyć na pomoc między 
jednostkami samorządu terytorialnego z przeznaczeniem na zakup unitu stomatologicznego 
dla ośrodka zdrowia w Pawłówku .  
 
Radna H. Jaros zabierając głos odwołała się do swojego pytania , które zadała na poprzedniej 
sesji Rady gminy Pabianice, a dotyczącego właśnie moŜliwości pozyskania dla ośrodka 
zdrowia w Pawłówku unitu stomatologicznego. Przypomniała, Ŝe wówczas otrzymała 
odpowiedź, iŜ unit stomatologiczny ma przekazać dla tego ośrodka nieodpłatnie Akademia 
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Medyczna w Łodzi , natomiast zepsuty autoklaw w tym gabinecie zobowiązał się zakupić 
dyrektor SP ZOZ.  
Takie wyjaśnienie przedłoŜyła swoim wyborcom, a powyŜszy projekt uchwały zakłada co 
innego.  
 
Wójt odnosząc się do powyŜszego poinformował, Ŝe Instytut Medyczny nie wykazał jednak 
zainteresowania tym, aby umieścić swój sprzęt w Ośrodku Wiejskim  z uwagi na małą liczbę 
pacjentów .  
 
Radny A. Jaksa zapytał, czy w przypadku kiedy przekaŜemy pieniądze dla miasta Pabianic na 
unit stomatologiczny, pozostanie on naszą własnością.  
 
Wójt E. Adamczyk zabierając głos w wyjaśnieniu powiedział, Ŝe aby nie wyszło takie nie -
porozumienie jak w przypadku o jakim wcześniej poinformowała radna H. Jaros musimy 
mieć świadomość tego, Ŝe udzielając dotacji dla miasta Pabianice na zakup unitu 
stomatologicznego, właścicielem jest SP ZOZ  . My chcielibyśmy , aby SP ZOZ przekazał 
nam nieodpłatnie później ten sprzęt , ale gwarancji nikt nam nie da w tej chwili, Ŝyczenie 
nasze byłoby takie, ale realia często są inne.  
 
Więcej głosów nad powyŜszym projektem uchwały nie było.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały do głosowania, w wyniku , którego 
Uchwała Nr XI/65/2007 została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Kolejnym przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały ściśle wiąŜący się z 
powyŜszym a dotyczący udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej Pabianice.  
Dotyczy udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej Pabianice w kwocie 26 tys. zł. 
na zakup unitu stomatologicznego do gabinetu stomatologicznego w Ośrodku zdrowia w 
Pawlikowicach , podległemu ZOZ w Pabianicach.  
 
Uchwała Nr XI/66/2007 w powyŜszej sprawie została podjęta w glosowaniu 13 głosami za, 
bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  
 
Kolejnym przedłoŜonym przez Komisję Uchwał i Wniosków projektem uchwały był projekt 
uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Pabianice na rok 2007 . 
 
Zmiany polegające na zwiększeniu planu dochodów w dziale 756 – dochody od osób 
prawnych, osób fizycznych i od innych jednostek nie posiadających osobowości prawnej oraz 
wydatki związane z ich poborem  - kwota 27.359 zł. , a zwiększenie planu wydatków w dz. 
801 – oświata i wychowanie o kwotę  7.748 z ł. i  zapewnienie tym samym wymaganej kwoty 
na fundusz socjalny. Proponuje się takŜe  zwiększenie planowanych wydatków w dziale 900 – 
Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska o kwotę 20.620 zł. w związku ze 
zwiększonymi wydatkami bieŜącymi między innymi takimi jak wymiana złoŜa w stacji 
wodociągowej w śytowicach, dodatkowy zakup wody od miasta Pabianic, zwiększone opłaty 
za energię. 
 
Uchwała Nr XI/67/2007 w powyŜszej sprawie został przyjęty przez Radę w głosowaniu 13 
głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się  i stanowi zał. nr 6 do 
protokołu. 
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Po przedłoŜeniu następnego  projektu uchwały równieŜ w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
na rok 2007 , a dot.  zwiększenia  planu wydatków w dziale 801 – oświata i wychowanie o 
kwotę  50.000 zł.  
Kwota ta ma być przeznaczona na remont podłogi w sali gimnastycznej i wyposaŜenie nowo-
oddanych pomieszczeń dydaktycznych klas I –III  w SP w Petrykozach  
Radny A. Jaksa  nawiązał do posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej 
gdzie  pojawiła się kwestia zasadności załoŜenia  obudowy na grzejniki znajdujące się na 
korytarzu tej szkoły, skoro jest juŜ po odbiorze obiektu  i nikt nie zakwestionował ich braku.  
 
W- ce wójt wyjaśnił Ŝe zamontowane grzejniki są  zgodne z wymogami sanepidu , nie jest 
wymagana obudowa , jednak dyrektor zwrócił się do nas z prośbą  o zabezpieczenie środków 
finansowych , poniewaŜ chciałby obudować grzejniku , tym samym stwarzając  dodatkowe 
zabezpieczenie przed nieprzewidzianymi okolicznościami.  
 
JeŜeli chodzi o remont sali gimnastycznej , najprawdopodobniej 10 lat temu kiedy była ona 
oddawana do uŜytku była wykonana zgodnie z określonymi  wymogami.  
 
Nie była na pewno dostosowana do ćwiczeń cięŜarowców. Sekcja ta się rozbudowała i odnosi 
sukcesy . Wiadomym jest, Ŝe uŜytkowanie tej sali przez cięŜarowców spowodowało 
uszkodzenie podłoŜa, które  naleŜałoby naprawić.  
 
Więcej głosów nad powyŜszym projektem nie zgłoszono.  
 
Uchwała Nr XI/68/2007 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Pabianice została podjęta w 
głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2007 r. / dot. zwiększenia 
planu wydatków w dz. 926 – kultura fizyczna i sport z przeznaczeniem na renowację boiska  
sportowego w Bychlewie – 9 tys. zł , kwota 2. tys. zł. – na pokrycie zwiększonych wydatków 
za uŜytkowanie obiektu LKS” Orzeł” w Piątkowisku m.in. wywóz nieczystości , 1500 zł. na 
zakup węŜy , zraszaczy , złączek niezbędnych do podlewania boiska w Bychlewie.  
 
Uchwała Nr XI/69/2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2007 r. została 
podjęta przez Radę w głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 8 do protokołu.  
 
 
 
Ad. pkt. 10.  
Odpowiedzi na interpelacje. 
 
Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji zostały udzielone na piśmie przez Wójta 
Gminy.  
 
 
 
Ad. pkt. 11.  
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W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych radna H. Jaros podziękowała za połoŜenie 
nakładki asfaltowej w Pawlikowicach i załoŜenie oświetlenia przy ośrodku zdrowia . 
 
Radny A. Jaksa zabierając glos złoŜył wnioski w sprawach:  
1/ Wyegzekwowania naprawy budynku uŜytkowanego przez LKS Orzeł w Piątkowski w 
okresie obowiązywania rękojmi . 
 
2/ Radny złoŜył wniosek o wyraŜenie zgody na pokrycie z funduszy Rady Gminy kosztów 
wykonania wizytówek związanych z pełnieniem funkcji i zgody na wykorzystanie herbu 
gminy na wizytówkach.  
 
3/ Na prośbę mieszkańców wsi Piątkowisko  wnioskował o przesunięcie lub likwidację 
hydrantu ppoŜ. przed posesją 129 a w miejscowości Piątkowisko.  
 
4/ RównieŜ na prośbę mieszkańców  wnioskował o wycięcie drzewa przed posesją nr 87 we 
wsi Piątkowisko / pierwszego od wjazdu na posesję/  
 
5/ Wniosek do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o dokonanie czynności zmierzających 
do kontroli egzekwowania świadczeń gwarancyjnych i z tytułu rękojmi przez Urząd Gminy 
Pabianice w stosunku do wykonawcy budynku uŜytkowanego przez LKS Orzeł Piątkowisko 
ul. Parkowa 4 b Piątkowisko . 
 
Radny H. Szafrański zabierając głos złoŜył podziękowanie za realizacje interpelacji w 
sprawie zakupu unitu stomatologicznego dla potrzeb gabinetu stomatologicznego w Ośrodku 
Zdrowia w Pawłówku. .  
 
Radny P. Kociołek zwrócił się z pytaniem dot. realizacji podjętej przez Radę Gminy 
Pabianice uchwały w sprawie współdziałania  gminy  Pabianice z gminą miejską Pabianice.  
Zwrócił się takŜe z wnioskiem o wytypowanie z Urzędu Gminy pracowników na szkolenia 
dot. wypełniania wniosków w sprawie pozyskiwania środków unijnych.  
 
 
W-ce wójt Gminy zabierając głos w sprawie dot. współdziałania gminy Pabianice z gminą 
miejską  Pabianice poinformował, Ŝe  w ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie z 
przedstawicielami  Zakładu Wodno-Kanalizacyjnego na temat pozyskiwania funduszy 
spójnościowych.  
Do tego wspólnego zamierzenia chce przyłączyć się gmina Dobroń, Łask i gmina Pabianice.  
Do końca czerwca br.  określimy mniej więcej koszty  dot. kanalizacji w Bychlewie i 
Piątkowiska . Czy istnieje szansa , aŜeby wspólnie pozyskać oczekiwaną  kwotę będziemy 
posiadać  rozeznanie juŜ ok. 5-6 lipca br.  
 
 
Radny A. Golewski ponowił wnioskował w sprawie dot. uruchomienia większego autobusu 
we wtorki i piątki  na trasie Pabianice – Szynkielew – Konstantynów. 
 
Radny A. Jaksa zabierając głos nawiązał do wyjazdowego posiedzenia Komisji 
Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej między innymi do SP w Petrykozach przed 
obecną sesją Rady Gminy . W dyskusji dyrektor tej szkoły roztoczył dość szeroką wizję 
dalszej przebudowy  szkoły, czy jest to moŜliwe – zapytał radny.  
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W Ce wójt E. Adamczyk odpowiadając na powyŜsze poinformował, Ŝe kwota o jaką dyrektor 
szkoły występował została uwzględniona w/g wymaganego  Ŝyczenia .  
Rada właśnie na dzisiejszej sesji podjęła uchwałę w sprawie zmian w budŜecie gminy w 
kwestii dot. remontów w SP w Petrykozach. Ta inwestycja będzie prowadzona przez dyrekcję 
szkoły , a nie przez Urząd Gminy. O innych przedsięwzięciach nic nam nie wiadomo.  
 
Sołtys wsi Janowic , Wysieradza i Huty Janowskiej zabierając głos poruszyła problem dot. 
utwardzenia drogi w Wysieradzu i Huty  Janowskiej. 
 
Sołtys wsi Świątniki zaprosiła na festyn organizowany przez sołectwo w dniu 22 lipca br. we 
wsi Świątniki z okazji udokumentowanej 600 rocznicy powstania wsi.  
 
Sołtys wsi Hermanów zabrała głos w sprawie jak wyraziła źle wykonanej naprawy łuku drogi 
w Hermanowie / rozsypujący się po asfalcie nawieziony grys/  
 
W –ce wójt zabierając głos w odniesieniu do wypowiedzi sołtys wsi Janowice poinformował, 
Ŝe zamierzenia utwardzenia drogi w Wysieradzu były  juŜ kilkakrotnie podejmowane, geodeta 
wytyczał pas drogowy,  ale mieszkańcy z uporem zaorywali drogę i w pasie drogowym 
posiali Ŝyto, wykopywali teŜ powbijane przez geodetę kołki.. MoŜna będzie myśleć o tym 
przedsięwzięciu ponownie jeŜeli będą na to środki w budŜecie.  
 
JeŜeli chodzi  o drogę w Hucie Janowskiej, to obecnie istnieje tam jeszcze Spółdzielnia 
Produkcyjna, a sprzedaŜ obiektów następuje z wielkim opóźnieniem. JeŜeli rzeczywiście 
zostaną  sprzedane hale, to gmina w szybkim tempie postara się utwardzić nawierzchnię tej 
drogi destruktem.  
 
W odniesieniu do naprawy łuku drogi  w Hermanowie – w-ce wójt powiedział, Ŝe właściwie 
w tym miejscu to nie ma moŜliwości , aŜeby stworzyć prawidłowy łuk drogi , poniewaŜ są 
tam grunty prywatne. To co zostało w tej chwili przez nas wykonane to zabezpieczenie 
doraźne. Zostało teŜ uzgodnione z firmą , która będzie wykonywała drogę gdzie indziej, Ŝe  
wówczas przyjedzie ze swoim odpowiednim sprzętem i załoŜy ten kawałek asfaltu, poniewaŜ 
są za duŜe koszty,  aŜeby sprowadzać firmę z całym sprzętem do takiej  małej naprawy.  
 
Radny M. Muszczak ponowił wniosek o wyrównanie nawierzchni drogi na przystanku po 
drugiej stronie przy sklepie w Bychlewie.  
 
 
Przewodniczący Rady R. Figiel poinformował o pismach jakie wpłynęły  do wiadomości 
Rady Gminy Pabianice : 
1/ Pismo od Wojewody Łódzkiego znak ON.V.0422/3/2007 informujące o tym , iŜ zostały 
odesłane materiały uzupełniające  wniosek Rady Miejskiej w Łodzi dot. zmiany granic Miasta 
Łodzi w rejonie Grupowej Oczyszczalni Ścieków z uwagi na nieprawidłowo zaadresowany.  
Kserokopia pisma w załączeniu do protokołu zał. nr. 9 
 
2/ Pismo z dnia 11.06.2007 od  Poseł na Sejm Rz.P. Pani G. Tyszko dot. poprcia działan 
Gminy Pabianice w obronie granic Gminy Pabianice – kserokopia pisma zał. do protokołu nr. 
10 
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3/ Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi znak WK-602/402007 dot. kontroli  
wykonania wniosków pokontrolnych , przesłanych pismem Prezesa RIO nr WK-602/35/2006 
z dnia 7.06.2006 – kserokopia pisma  w załączeniu do protokołu jako zał. nr 11. 
 
 
Ad. pkt. 12.  
 
Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokoł Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony 
na XI sesji Rady Gminy Pabianice, który został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie i 
stanowi zał. nr 12. do protokołu  
 
Ad. pkt. 13.  
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XI sesji Rady Gminy Pabianice. 
 
 
 
      Obradom sesji przewodniczył: 
      Przewodniczący Rady Gminy Pabianice  
     
                Roman Figiel  
 
Protokołowała : 
 
Urszula Czerwonka  
 
 
 
 
 Załączniki do protokołu : 
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  Zał. nr 3 
 

INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE 
O PRACY MIEDZY SESJAMI RADY GMINY 

W OKRESIE OD 26 MAJA DO 26 CZERWCA 2007 ROKU 
 

 
1. Gospodarka komunalna, ochrona środowiska 

 
1/ Wykonano nakładkę asfaltową na drodze gminnej Pawlikowice I – Pawlikowice II na pow. 1.414 m2 
 
2/ Do końca czerwca zostanie wykonana nakładka asfaltowa na drodze gminnej Konin – Porszewice 
na pow. 1.460 m2, 
 

3/ Robotnicy zatrudnieni w ramach robót publicznych wykaszają i porządkują pobocza dróg oraz 
teren wokół budynków komunalnych, 
 
4/ 1 czerwca br . zawarto umowę z właścicielem Zakladu Robót Wodno-Inżynieryjnych w Błaszkach 
na przebudowę sieci wodociągowej z przyłączami we wsi Kudrowice od nr 39 do nr 75. Termin 
zakończenia robót ustalono na 31.08.2007 r. 
 
5/ W dniu 18 czerwca zawarto umowę z właścicielem firmy „Edan” z Bełchatowa na budowę 
kanalizacji sanitarnej w ul. Stadionowej w Piątkowisku wraz z odtwarzaniem nawierzchni w ulicy. 
Termin zakończenia robót ustalono na 15.11.2007 r.  
 
6/ W dniach 9 – 13 lipca br. Odbędzie się na Tereni gminy akcja zbiórki odpadów 
wielkogabarytowych. Pisma obiegowe zostały rozesłane do wszystkich mieszkańców / w załączeniu/. 
 
Informacja o kredytach klęskowych 
 
Rolnicy poszkodowani klęską spowodowaną niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi mogą 
ubiegać się o kredyty na wznowienie produkcji w gospodarstwie rolnym i dzialach specjalnych 
produkcji rolnej bezpośrednio po klęsce tj. w najbliższym cyklu produkcyjnym. 
 
Rolnicy mogą zaciągać kredyt: 
- obrotowy / stopień zniszczenia upraw do szacowania szkód nie może być niższy niż 30%/, 
- inwestycyjny, 
Kredyty: 
- maksymalny okres kredytowania od 4 do 20 lat, 
- oprocentowanie od 1,69% do 3,38% w skali roku. 
W dniu 14 czerwca br. Zarządzeniem Nr 18 Wójt powołał Gminną Komisję ds. szacowania szkód w 
gospodarstwach rolnych i działach specjalnych produkcji rolnej spowodowanych klęską 
niekorzystnych zjawisk atmosferycznych  oraz opiniowania wniosków kredytowych na wznowienie 
produkcji i odtwarzanie środków trwałych po tych klęskach.  
 

2. Kultura 
 
1/ 21 czerwca br. w Spółdzielczym Domu Kultury w Pabianicach miał miejsce wernisaż wystawy prac 
dzieci z gminnych kółek fotograficznych pt. „Świat wokół nas”.  
 
 2/ 23 czerwca 2007 roku w Janowicach odbyła się impreza z cyklu „Zwyczaje i obrzędy wsi polskiej” – 
Sobótki 
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3/ 25 czerwca na zaproszenie Urzędu Gminy w Pabianicach przyjechał do nas zespół folklorystyczny 
KUD Zeleznicar z miasta Kraljevo w Serbii.                            
   Ramowy plan pobytu:                                                                                                     
  – 26 czerwca-Zwiedzanie kopalni soli w Kłodawie, występ zespołu na zamku w   Łęczycy, spotkanie z 
zespołem ludowym z Francji.                                                          
  – 27 czerwca-Zwiedzanie Warszawy (Łazienki, Pałac na Wodzie, Starówka, Wjazd na 30 piętro Pałacu 
Kultury i Nauki)                                                                                      
  – 28 czerwca-2 występy w okolicach Częstochowy na międzynarodowym festiwalu folklorystycznym, 
zwiedzanie Częstochowy, Tarnowskie Góry-Aquapark.     
   – 29 czerwca-zwiedzanie Łodzi-spotkanie w sali kominkowej Starostwa Powiatowego w 
Pabianicach-zwiedzanie Pabianic.                                                                   
   – 30 czerwca- wspólny występ zespołów KUD Zeleznicar oraz ZPiT „Bychlewianka” dla mieszkańców 
i władz Gminy Pabianice-Dom Ludowy w Bychlewie godz.11.00,       
 19.30 występ zespołu na Międzynarodowych Spotkaniach Folklorystycznych „O złoty pasiak” w 
Łowiczu                                                                                                        
 – 1 lipca-zwiedzanie Łodzi, wieczorem wspólna zabawa młodzieży z Serbii z członkami 
„Bychlewianki”                                                                                              
 – 2 lipca-wyjazd do Serbii. 
Zespół liczy 44 osoby, które zostały zakwaterowanie w bursie szkolnej nr.12 w Łodzi (ul. Podgórna 
9/11).  
W terminie od 31 lipca do 7 sierpnia, w ramach rewizyty do Serbii wyjedzie ZPiT  „Bychlewianka”.  
 

3. Opieka społeczna 
 
1/ W pierwszym półroczu 20087 r. udzielono pomocy finansowej 148 rodzinom na kwotę 73.000 zł. 
 
2/Z obiadów skorzystało 105 dzieci na kwotę 35.000 zł / 16.260 zł środki własne, 19.240 zł środki od 
Wojewody/. 
 
3/ Od marca br. wydano 12 ton 833 kg żywności: mąka, cukier, ser żółty, ser topiony, mleko, płatki 
kukurydziane, makaron -  335 osobom/  średnio 7,5 kg żywności miesięcznie na osobę/. 
 
4/  W ramach prac społecznie użytecznych osoby bezrobotne otrzymujące pomoc materialną z GOPS-
u są zatrudniane przy pracach porządkowych w gminnych szkołach, Domu Dziecka oraz w GOPS-ie do 
roznoszenia korespondencji. Środki własne na wynagrodzenia od marca br. wyniosły 2.205 zł, środki 
otrzymane z Urzędu Pracy w ramach refundacji wyniosły 3.310 zl. 
 
 
Na podstawie materiałów Urzędu Gminy 
przygotowała: J.Słubik 

 
 
          Zał nr 4 
 
 
 

UCHWAŁA NR XI /64/2007 

RADY GMINY  PABIANICE  

     z dnia 27 czerwca 2007r.  
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w sprawie:  zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego          

                         zaopatrzenia w wodę Gminy Pabianice.        

                                                                                                                             

    
Na podstawie art.18 ust. 2 pkt. 15  ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(tj. Dz. U. z 2001 r. Nr 142,poz. 1591; zm. z  2002 r. Nr 23, poz.220, Nr 62, poz.558, Nr 113 
,poz. 984, Nr 153, poz.1271, Nr 214, poz. 1806 z 2003 r. Nr 80, poz.717, Nr 162, poz. 1568 z 
2004 r. Nr 102, poz. 1055  Nr 116, poz. 1203 Nr167, poz.1759, z 2005r. Nr.172, poz.1441, 
Nr.175, poz.1457, z 2006 r. Nr. 17, poz. 128, Nr. 181, poz. 1337 , z 2007r. Nr.48 , poz.327) 
oraz art.24 ust. 1   ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 
zbiorowym odprowadzaniu ścieków  ( t.j. Dz. U. z 2006 r. Nr. 123 , poz.858 ) i 
Rozporządzenia Ministra Budownictwa z dnia 28 czerwca 2006 r. w sprawie określania taryf , 
wzoru wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunków rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i odprowadzanie ścieków ( t.j. Dz.U. Nr.127 , poz. 886 ) 
Rada Gminy Pabianice 
                               

         uchwala, co następuje: 
 
 
§ l. . Zatwierdzić taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  określone w załączniku nr l do 

niniejszej uchwały. 
 
§ 2.  Taryfa  określona w  § l. ma zastosowanie do dostaw wody   w okresie od 1 lipca 2007 

roku do 30czerwca 2008 roku. 
 
§3. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Pabianice. 
 
§4. Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń 

Urzędu Gminy w Pabianicach   następnego dnia po jej podjęciu.              
 
 
 
 

    Załącznik nr 1 do Uchwały Nr XI/64/2007 
 Rady  Gminy w Pabianicach z dnia 27.06.2007r. 

 
 

Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  na terenie Gminy Pabianice 
 

Tabela l Wysokość cen  za dostarczoną wodę  
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Lp.  
 

Wyszczególnienie 
 

 

Grupa GI  
 

1 
 

Cena 1 m3 wody w zł /m3 
 

1,63 
 

 

 

 

 

Do powyŜszych cen  naleŜy doliczyć podatek od towarów i usług VAT.  

 

Tabela 2 Taryfowe grupy odbiorców usług 
 

 
Lp. 

 
Taryfowa grupa 
odbiorców usług 

 

Symbol taryfowej 
grupy odbiorców 

usług 

Charakterystyka taryfowej grupy odbiorców 
usług 

 
 
1 

 
 

Grupa 1 

 
 

GI 
Gospodarstwa domowe, jednostki 
uŜyteczności publicznej, podmioty 
działalności gospodarczej oraz pozostali 
odbiorcy usług, 
 

 


